
Referat fra FAU-møtet 21.04.22 
  
Til stades: Margrete Sakseid, Kjetil Aardal, Bjørn Bekkevold, Anett Dommert, Hild Elin 
Eikevik, Nina Laksesvela.  
Kunne ikkje komme: Ronny Myksvoll, Rektor Karen Monge Ollestad, Håvard Gjedrem.  
 
Saker frå foreldremøtene?  
 
Lekser vart diskutert.  

 Kunne rektor sett på kor mange og kva lekser som blir gitt av dei enkelte lærarane? 
Kunne det vore litt meir likt? Nokre får mykje lekser og nokre får for lite lekser. Nokre 
lager gode tilpassa lekser medan andre bare har dei same leksene heile tida. Sjå på 
dei lekseplanane som har vore i år. 
 

Bokmål/Nynorsk- Må tas opp politisk om det skal bli endring. 
 
Andre saker:  
Trafikksikkerhet: Det blir nokre oppgraderinger i forhold til dette.  
 
Fint med mange søkjarar til dei nye stillingane som vart lyst ut.   

 
FAU ønsker at ein skal velge vara som så blir klassekontakt året etter.  

 Med denne ordninga kan ein risikere at FAU bare består av representanter som ikkje 
har vore i FOU før. Det blir sårbart i forhold til kontinuiteten i sakene som blir tatt opp 
over tid, og for å fylle FOU sitt mandat. Kanskje ein må involvere vara i FAU meir enn 
i dag, slik at fleire veit kva FAU er før dei skal vere representanter til FAU. FAU må 
vurdere korleis denne ordninga fungerer.   

 
Referent: Margrete Sakseid 
 


